

## 2011 年度大學長期服務獎頒獎典禮 The University's Long Service Award 2010 Presentation Ceremony 15/4/2011



院長馮國培教授(中)到場致賀 2010 年度大學長期服務獎獲獎人電子工程學系湛偉權教授(左)及計算機科學與工程學系梁廣錫教授(右)。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (centre) congratulated the recipients of the University's Long Service Award 2010, Professor Cham Wai-kuen, Department of Electronic Engineering (left) and Professor Leung Kwong-sak, Department of Computer Science and Engineering (right).

## 書院聚會——頒授副院長委任狀及畢業同學惜別會 College Assembly – Presentation of Appointment Certificates to Associate Heads and Farewell Assembly for Graduating Students 19/4/2011



書院校董何萬森先生頒授副院長委任狀予三位新任副院長，並由譚華正校董、張鉅堂校董及院長馮國培教授陪同。

左起：院長馮國培教授、副院長兼輔導長王香生教授、副院長兼通識教育副主任張雙慶教授、副院長兼通識教育主任余濟美教授、何萬森校董、譚華正校董及張鉅堂校董。Mr Ho Man-sum, College Trustee, presented the appointment certificates

to the three newly appointed Associate Heads, accompanied by Mr Tam Wah-ching, Mr Raymond K Cheung, College trustees and Professor Fung Kwok-pui, College Head. From Left: Professor Fung Kwok-pui (College Head), Professor Stephen H S Wong (Associate Head and Dean of Students), Professor Chong Song-hing (Associate Head and Associate Dean of General Education), Professor Jimmy C M Yu (Associate Head and Dean of General Education) and College trustees, Mr Ho man-sum, Mr Tam Wah-ching and Mr Raymond K Cheung.

書院合唱團為畢業班同學演唱 *Free At Last* 一曲。

UC Choir performed the song *Free At Last* to the graduating students.



「匯聯社」社長張金運同學(左)代表本年度畢業班致送紀念品予書院，由院長馮培教授代表接受。

Mr Kevin Cheung, Chairman of the 2008 Class Society (left) presented a souvenir on behalf of the 2011 graduates to United College. Professor Fung Kwok-pui, College Head, received the souvenir.

## 書院聚會——就業發展講座 College Assembly – Career Development Talk 15/4/2011



本院校友香港電影資料館館長林覺聲先生(85/政政)擔任就業發展講座嘉賓，講題為「藝術行政與我」。

College alumnus, Mr Richie K S Lam, Head of Hong Kong Film Archive (85/GPA), delivered a talk on *Arts Administration and I*.



院長馮國培教授(左)致送紀念品予主講嘉賓林覺聲先生(中)，由副院長兼輔導長王香生教授陪同。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (left) presented a souvenir to the guest speaker, Mr Richie K S Lam (centre), accompanied by Professor Stephen H S Wong, Associate Head and Dean of Students.

## 思源文娛中心——兒童甜品製作工作坊

### Si Yuan Amenities Centre – Workshop on Dessert Making for Kids 17/4/2011



思源文娛中心助理龔嘉敏女士擔任工作坊導師，教導小朋友製作木糠布甸及水果糯米糍。

Ms Kung Ka-ming, Amenities Centre Assistant, taught children how to make macau pudding and glutinous rice balls stuffed with fruit.